

## لقاء المستثمرين لمجموعة بنك البحرين الوطني للبيانات المالية للربع الثالث من 2021

## Investors' Meeting Invitation for Financial Results for the Third Quarter of 2021

NBB Group is pleased to invite its shareholders and the investors to the live session on Thursday 18<sup>th</sup> November 2021 at 1 pm Kingdom of Bahrain time to discuss the financial results of the Third Quarter of 2021.

Those interested can register by clicking the "Registration" button below. Registration will close 15 minutes ahead of the session.

يسـر مجموعـة بنـك البحريـن الوطنـي دعـوة السـادة المسـاهمين والمسـتثمرين لمتابعة لقاء المسـتثمرين لمناقشـة البيانـات الماليـة للربـع الثالث مـن عـام 2021 و ذلـك يـوم الخميـس 18 نوفمبـر 2021 فـي تمـام السـاعة 1:00 مـد الظهـر.

على الراغبيـن فـي المشـاركة الضغـط علـى زر «التسـجيل» علمـا بـأن التسـجيل ســوف يغلـق 15 دقيقـة قبـل بدايـة الجلسـة.

## التسجيل Registration

ويمكنكـم كتابـة أسـئلتكم عـن طريـق الضغـط علـى زر You may even ask your questions prior to the event by «الدُسـئلة» .

## الأسئلة Questions

